
   
 

Referat 

 

 Medlemmer Sign Tilstede 

Leder  Morten Lorentzen ML morten@ofotenfuglehundklubb.no X 

Nestleder/varamedl. Per Kristian Bruun PKB pk@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Kasserer Hanne Linde HL hanne@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Sekretær Runar M. Robertsen RMR runar@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Leder Jaktprøveutv Martin Bang MB martin@ofotenfuglehundklubb.no   

Leder aktivitetsutv Mads Evensen MR mads@ofotenfuglehundklubb.no   

Styremedlem Ina Mellem IM ina@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Varamedlem Anja Framvik Nilsen AFN anja@ofotenfuglehundklubb.no  X 

 

Sak nr. SAK –TEMA Ansv/ 
Frist 

19/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Det vises til innkalling og fremlagt saksliste.                
 
Vedtak: Godkjent 

 
 
 

20/23 Godkjenning av referat fra møte nr. 3, 13.06.23 
 
Vedtak:  Godkjent 

 

 

Styremøte 

Møteleder  Morten Lorentzen Referent  Runar M. Robertsen 

Dato 06.09.23   Kl. 19.00 Møtested 

Møterom OFO 

Dronningens 

gate        gate 52a Møte nr. 4 

  

Sider  

 

       Neste møte  Møtested  Dato    

    Vedlegg   
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21/23 Oppfølgings-/orienteringssaker  

 

• Midtukeprøver/Apportprøver 
Morten informerer 
 
Hans Einar har hatt regien. 4 dager med prøver. Godt med 
premieringer. Anslått at vi har gått ca 10.000 i pluss på 
prøvene. Har kommet noe kritikk på markedsføring og 
informasjon om prøvene. Styret er enig i kritikken. Får bli et 
læringspunkt til neste gang. Ellers honnør til de som har 
arrangert, og 
 

• Innmelding av resultater OFK Cup 
Martin Informerer 
 
Har nok vært for dårlig fulgt opp. Forslag i møtet om å høre 
om noen andre i klubben kan være interessert i å ta over. 
Martin har laget et forslag til et nytt rapporteringssystem. 
Følges opp på neste styremøte. 

 

• Aktivitetsutvalg info 
Mads Informerer 
 
Har vært for lite trykk på aversjon 
Niia lunken 
OFK leirdueskyting utgikk 
Foredrag ila september 
Fellestrening ila september 
Valpekurs oktober 
Introduksjonsdag i fjellet 
Utdanning fase 2 i siste del av november 
Jørn kjører et kurs nov/des om føring i fjellet 

 

• Info rypetaksering 
PK informerer 
 
Gjennomført for samtlige linjer foruten 1 i Skjomen. Enkelte 
plasser noe utenom linjene. Middels til lav bestand ut fra 
linjene. Forslag om å høre Statskog om et møte om å justere 
linjene noe, særlig i Bjørnfjell-området.  
 

• Publisering av resultater på FB 
PK informerer 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



   
Medlemmene sender inn til styret og styret publiserer i de 
tilfeller der ikke styret fanger opp premieringer. Anja får også 
tilgang til å kunne publisere på facebook.  
 

• Økonomi 
Hanne Informerer 
 
Økonomien ser bra ut. Status per nå er at vi ser ut til å i 
overskudd med ca. 14.000, men ikke sikkert at alle utgifter 
for året er kommet.  

 
22/23 Innkommet/utgående post.   

 
Kommet noe ang «lavlandssaken» i sommer. Styret har tidligere besluttet at 
vi ikke bidrar økonomisk. Kom et brev fra Inntrøndelag fuglehundklubb der 
FKF ble oppfordret til å trekke anke. Styret sluttet seg til brevet på klubbens 
vegne, som eneste klubb. Skal være et informasjonsmøte på Teams, Morten 
og PK deltar. 
 

  

23/23 Søknader disp. til arrangementer 
PK 
 
Ønske om få sendt en full pakke for alle våre aktiviteter, altså at man bare 
trenger å få søke en gang i stedet for å ta det for hvert enkelt arrangement. 
Tidsbesparende og man unngår kluss. Gjør et forsøk på dette for 2024. 

 

24/23 Villtaften 2023 
 
Absolutt noe vi vil prøve å få til. Det gjøres et forsøk på å få satt en komité. 
04. eller 11. november kan være aktuelle datoer.  

 

 

 

 
25/23 

Nye æresmedlemmer av klubben 
 
Diskusjon rundt aktuelle kandidater, en stund siden sist. 
 

 
 
 

26/23 Eventuelt 
 
Forslag om å kjøpe et par duekastere til. De vi har er stort sett utlånt og 
begynner å bli slitt.  
Premiene klubben deler ut er av noe lavere standard enn andre klubber. Tar 
en sjekk på beholdningen. Er ikke så mange igjen av de vi har. Ser over 
forslag til neste styremøte 
Utstilling er noe vi ønsker å få til. Ann-Helen har fått oppdraget. Søknad er 
sendt. Ca. samme opplegg som sist.  
 

 



   
Dato for neste møte: 13.12 

 
Dato for nytt møte? 

   


